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Mutual  Mèdica*
Notes oficiáis del Conseil Administratiu

A  la Junta General Ordinaria que la Mutual 
Mèdica va celebrar el dia 29 de juny del passat 
any 1928, fou presentada una proposició avalada 
amb 61 signatures en la qual es demanava que 
l’Assemblea acordés de destinar part dels capi
tals de la Mutual Mèdica en l’adquisició d’immo- 
bles.

Com de costum, aquella proposició havia estat 
prèviament estudiada pel Consell, el qual acordà 
d’aprovar la seva orientació, si bé entenia que la 
Mutual no disposava encara de capitai suficient 
per a portar-la a la práctica, per la qual cosa, 
creia prudent d’aj ornar la seva reàlització per a 
millor oportunitat.

Amb aquest informe del Consell, fou publica
da, oportunament, la proposició e n  el B u t l l e t ì  

i després sotmesa a la deliberado de l’Assemblea.
L’Assemblea visiblement es manifesta partida

ria d’aquesta forma d’inversió de capitals i acor
dà de donar un vot de confianza al Consell per 
estudiar la proposició i prendre acord en el mo
ment oportu.

El text literal de l’esmentat acord no es el su
ficient ciar perqué, el Consell pugui obrar sense 
el més petit dubte respecte a l’autorització que 
l’Assemblea li concedi, però, en canvi, és evident 
que l’Assemblea volia que fos estudiada la con- 
veniència d’adquirir immobles responerit, aixi a 
l’esperit de la proposició presentada.

Així les coses, la progressiva ascensió de la 
Mutual ha fet que en molt poc temps reunís un 
capital considerable i a bastament suficient per a 
destinar-ne una part a la compra d’immobles, de 
la qual cosa en resulta que aquell fet que el Con
sell anterior ajornava s’ha acostat ràpidament

fent que resulti d’actualitat el tornar a parlar 
d’aquella proposició.

Entenent-ho aixi, el Consell celebrà una sessió 
extraordinària en la qual s’acordà de procedir a 
buscar un immoble que reunis suficients condi- 
cions per tal de poder-hi hostatjar el Sindicat. 
Els treballs per a cercar un immoble d’aquestes 
condicions foren encomanats al senyor Secretari 
de la Mutual, el qual, en trobar una oferta con- 
venient havia de sotmetre-la al Consell per la seva 
resolució.

Fets els treballs pel senyor Secretari, arribà 
personalment al convenciment que no era possi
ble de trobar una casa en lloc cèntric que produis 
una renda igual, almenys, a la que actualment 
obté la Mutual dels seus capitals, que és aproxi- 
madament del quatre vint-i-dos per cent, i amb 
aquest convenciment, el senyor Secretari començà 
a cercar un immoble simplement de renda, pres- 
cindint del lloc d’emplaçament.

Obtinguda una oferta estimada avantatjosa, el 
senyor Secretari, junt amb altres consellers, pro- 
posaren al ConseU en la sessió del mes de desem- 
bre proppassat la compra d’aquell immoble de
terminai.

Davant la imminència d’un acord de tanta res
ponsabili tat per al Consell de la Mutual, havent 
sorglt marcades diferències de criteri en el si del 
propi Consell respecte si era més convenient l’ad- 
quisició d’una casa simplement de renda o la 
d’una casa que pogués servir per a les finalitats 
del Sindicat, que són les de Testament Mèdie de 
Catalunya i Balears, no havent-hi tampoc una 
absoluta unanimitat respecte les condicions de


